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Protokół Nr XXVI/2021 

Rady Powiatu Sejneńskiego 

z dnia 21 kwietnia 2021 r. 

 

Obrady XXVI Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego rozpoczęły się o godz. 1300,  

a zakończyły się o godz. 1340. Odbyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach, ul. 1 Maja 

17.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad.  

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Sejneńskiego –  

Pan Ryszard Grzybowski. Przewodniczący Rady powitał przybyłych na XXVI Sesję Rady Radnych 

Powiatu oraz Gości:  

- Pan Waldemar Kwaterski – Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego  

- s. Henryka Wójcik – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Sejnach   

- Pani Agnieszka Moroz – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Sejnach  

- Pani Katarzyna Lewkowicz – Witkowska – Powiatowy Lekarz Weterynarii w     Sejnach  

- Pan Jarosław Polens – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach  

- Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu  

- Pan Marek Ślusarz – Sekretarz Powiatu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego, 

na 15 – osobowy skład Rady obecnych 15 Radnych.  

- lista obecności Radnych (zał. nr  1), 

- lista obecności Gości (zał. nr  2). 

 

 Pan Ryszard Grzybowski  - Przewodniczący Rady Powiatu poinformował zebranych, że Sesja 

jest nagrywana, poinformował również, że nagranie zostanie umieszczone w BIP oraz na stronie 

internetowej Powiatu Sejneńskiego. Ze względu na konieczność umieszczania napisów na nagraniach 

z Sesji Pan Przewodniczący wskazał na konieczność wypowiadania się wyłącznie do mikrofonu.    

  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Wystąpienie zaproszonych Gości.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 marca 2021 r.  

4. Informacja Starosty Sejneńskiego z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

5. Interpelacje i zapytania radnych.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego 

na lata 2021 – 2027.  

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach w 2020 r. wraz z informacją 

o stanie dróg powiatowych, stanie inwestycji i remontów oraz o potrzebach remontowo – 

inwestycyjnych na rok bieżący.  

9. Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej dla Dorosłych w Sejnach za 2020 rok.  
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10. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Sejnach o stanie bezpieczeństwa 

weterynaryjnego na terenie Powiatu Sejneńskiego w 2020 roku.  

11. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie sanitarnym na terenie 

Powiatu Sejneńskiego w 2020 roku.  

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

13. Wolne wnioski i oświadczenia.  

14. Zamknięcie obrad.  

 Ad. 2. Wystąpienia zaproszonych Gości.  

W tym punkcie głosu nie zabierano.  

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/2020 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 marca  2021 r.  

 

  Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował, że w określonym przez Statut 

Powiatu Sejneńskiego terminie uwagi do protokołu nie wpłynęły.  

 

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo, chciałem poinformować że 

Statut Powiatu Sejneńskiego nie określa co do godziny przesłania poprawek do protokołu, więc 

prosiłbym o opinię prawną w tej kwestii. Dziękuję bardzo.”.  

 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady dodał, że uwagi do protokołu wpłynęły w dniu 

dzisiejszym, w związku z tym nie mogą być brane pod uwagę /uwagi do Protokołu – zał. nr 3/.  

 
 W głosowaniu nad Protokołem Nr XXV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 marca 
2021 r. udział brało 15 Radnych: 14 głosów „za”, 1 głos przeciw, głosów wstrzymujących się nie było.  
 
 Protokół Nr XXV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 marca 2021 r. został przyjęty 
większością głosów.   
 

Zestawienie głosowań – zał. nr 4. 
 
Ad. 4. Informacja Starosty Sejneńskiego z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej Zarządu Powiatu za okres od dnia 31 marca do dnia 21 kwietnia 2021 r.  

W wymienionym okresie odbyły się trzy  posiedzenia Zarządu (31.03.2021 r., 14.04.2021 r., 

21.04.2021 r.) 

Informacja z działalności międzysesyjnej: 

 

Oprócz bieżącej pracy w Urzędzie: 

 

31.03.2021 r.  

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego   

 

06.04.2021 r.  
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- spotkanie on –line z wykonawcą hali firmą MK-BUD oraz biurem projektowy, ARCH-DOM (Pan 

Starosta, Pan Wicestarosta)  

 

10.04.2021 r.  

- złożenie kwiatów pod Pomnikiem Smoleńskim w Sejnach w 11. Rocznicę Katastrofy Smoleńskiej 

(Pan Starosta) 

 

12.04.2021 r.  

- spotkanie z wykonawcą hali sportowej w Sejnach MK-BUD i projektantem firmy ARCH-DOM (Pan 

Starosta, Pan Wicestarosta) 

 

13.04.2021 r.  

- wideokonferencja z dyrektorem NFZ dotycząca szczepień przeciwko COVID-19 oraz organizacji 

Masowych Punktów Szczepień (Pan Starosta, Pan Wicestarosta) 

- spotkanie z Wójtem Gminy Giby Panem Robertem Bagińskim – Giby (Pan Starosta) 

 

14.04.2021 r.  

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego  

 

16.04.2021 r.  

- wideokonferencja zamykająca realizację projektu „Poprawa infrastruktury drogowej Powiatu 

Sejneńskiego i Grodzieńskiego” (Pan Starosta, Pani Alicja Wysocka, Pan Stanisław Kwaterski)  

 

18.04.2021 r.  

- udział w uroczystościach pn. I Kresowy Dzień Pamięci związanych z rocznicą Katastrofy Smoleńskiej, 

Zbrodni Katyńskiej oraz II Masowej Wywózki na Sybir  

 

20.04.2021 

- spotkanie z Wójtem Gminy Giby Panem Robertem Bagińskim, Panią Sołtys z miejscowości Zelwa 

oraz z Panem Radnym z terenu Gminy Giby – Giby (Pan Starosta) 

- spotkanie z Wójtem Gminy Sejny w sprawie wsparcia finansowego inwestycji drogowej Gryszkańce 

– Żegary – Dusznica na odcinku 3 km (Pan Starosta, Pan Stanisław Kwaterski) 

 

21.04.2021 r.   

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego  

- Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych 

-XXVI Sesja Rady Powiatu Sejneńskiego  

 Pani Lucyna Fidrych – Radna zwróciła się z pytaniem do Pana Starosty o dokładniejsze 

informacje dotyczące patriotycznego spotkania. Kto to spotkanie organizował i dlaczego Radni nie 

otrzymali informacji o tych uroczystościach. Pani Radna uważa, że samorządy powinny uczestniczyć w 

wydarzeniach patriotycznych odbywających się na terenie Powiatu, nie można tworzyć podziału, że 

tylko niektórzy są informowani o uroczystościach.  
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 Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński wyjaśnił, że wraz z Wicestarostą otrzymali imienne 

zaproszenia.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował, że na ręce Przewodniczącego 

zaproszenie nie wpłynęło.  

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński dodał, że Radni nie otrzymali zaproszenia, bo takie 

zaproszenie nie wpłynęło. W zaproszeniu wyszczególnione były następujące organizacje: 

Stowarzyszenie Pamięci Łagierników Żołnierzy Armii Krajowej w Sejnach, Nadleśnictwa Puszczy 

Augustowskiej, Związek Sybiraków Oddział w Augustowie, Parafia Rzymskokatolicka w Sejnach, 

Sejneńskie Towarzystwo Opieki nad Zabytkami oraz Koło Przyjaciół Sybiraków w Sejnach, więc 

najprawdopodobniej te jednostki organizowały wspomniane uroczystości.  

Pani Lucyna Fidrych – Radna wyraziła swoje ubolewanie, że  organizacje o charakterze 

patriotycznym, które powinny łączyć a nie dzielić, w tym przypadku dokonały podziału, co jest bardzo 

bolesne i przykre.  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych.  

 W tym punkcie głosu nie zabierano.  

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 r.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo, no chciałbym przekazać 

wyrazy jakby no, cieszę się, cieszymy się razem z mieszkańcami Gminy Sejny, że w budżecie Powiatu 

ujęte zostały, budowa drogi Gryszkańce - Żegary - Dusznica na kwotę,  no najpierw trzy sześćset, 

teraz 2 miliony. Także w imieniu mieszkańców przekazuje te, bo wniosek składałem już prawie dwa 

lata temu w ich imieniu, także myślę, że mieszkańcy i również ja się z tego cieszymy, natomiast 

pytanie jest takie, ponieważ nie znalazłem w dostępnych dokumentach, tu jest, że rozdział 70005 

zwiększa się plan dochodów budżetowych organu o 263600 w związku ze sprzedażą tak zwanego 

Domku Wojewody w Ogrodnikach oraz działki w Berżnikach. I tu znalazłem, że Domek  no wiemy o co 

chodzi, ja przynajmniej wiem o jaki domek to chodzi, to jest 112 tysięcy, natomiast nieruchomość 

gruntowa w Berżnikach, to jest 151 tysięcy, więc chciałbym tylko się dowiedzieć, jaka to powierzchnia 

i numer działki.  Dziękuję bardzo”.  

 Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński poprosił Pana Radnego o precyzowanie swoich 

wypowiedzi. Przebudowa drogi na Dusznicę została podzielona na dwa lata i jej koszt się nie zmienił, 

według kosztorysu nadal wynosi 3 600 000 zł. W roku bieżącym płatność będzie wynosiła do kwoty  

2 mln zł, a pozostała część w przyszłym roku.  

 Pan Starosta wyjaśnił, że pierwsza sprzedaż dotyczy tzw. Domku Wojewody w Dusznicy, 

natomiast druga sprzedaż dotyczy działki w Berżnikach o powierzchni 0,3116 ha, na której znajduje 

się maszt telekomunikacyjny – kwota sprzedaży 151 500 zł.   

Pan Piotr Alszko – Radny: „Chciałbym nawiązać do wypowiedzi mojej poprzedniej Pana 

Starosty, wiedząc o tym, że na Komisjach o tym mówiliśmy, że trzy miliony sześćset całość,  trzy 

miliony sześćset tysięcy całość inwestycji drogi do Żegar, dlatego tylko na, jakby powiedziałem o tym, 



5 
 

że to jest w tym roku 2020 dwa miliony, natomiast  mając na myśli, że później te milion sześćset,  

taka była informacja i tego nie zaprzeczyłem, także proszę nie wkładać tego co, w moje usta, tego co 

nie powiedziałem. Natomiast o działce teraz  wiem, że to z tym masztem, bo cena jest no taka jaka 

jest.  Dziękuję”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady powiedział, że trudno się domyślić, co ktoś 

ma na myśli, należy na Komisjach uważnie śledzić informacje i wtedy nie będzie problemów.  

 Pani Lucyna Fidrych – Radna zauważyła, że wniosek na remont drogi w kierunku Żegar został 

złożony przez Zarząd i Radnych obecnej kadencji, to nie jest wniosek, który przeszedł za kadencji 

Radnego Piotra Alszko. Pani Radna zwróciła się do Pana Radnego Piotra Alszko, aby nie manipulował 

opinią społeczną.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady dodał, że poprzedni wniosek i obecny wniosek 

to zupełnie inna skala.   

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 15 Radnych: 

za przyjęciem uchwały                 - 15 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                              - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXVI/147/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 

21 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 r. /zał. nr 5/. 

  

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Sejneńskiego na lata 2021 – 2027.  

 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

 Uwag nie wniesiono.  

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 15 Radnych: 

za przyjęciem uchwały                 - 15 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                              - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXVI/148/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 

21 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego na 

lata 2021 – 2027/zał. nr 6/. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach w 2020 r. wraz z 

informacją o stanie dróg powiatowych, stanie inwestycji i remontów oraz o potrzebach remontowo 

– inwestycyjnych na rok bieżący /zał. nr 7/. 
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 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do 

sprawozdania złożonego przez Pana Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach na 

posiedzeniu Komisji.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 Pa Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński na ręce Pana Kierownika Powiatowego Zarządu 

Dróg złożył podziękowania za miniony rok wszystkim pracownikom oraz wyraził nadzieję, że w tym 

roku również będzie wiele działań jeśli chodzi o infrastrukturę drogową.     

Ad. 9. Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej dla Dorosłych w Sejnach za 2020 rok /zał. 

nr 8/.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przypomniał, że na posiedzeniu Komisji 

Siostra Henryka Wójcik – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Sejnach przedstawiła prezentację z 

działalności jednostki. Pensjonariusze przebywają w bardzo dobrych warunkach, przy bardzo dobrej 

opiece i oby starczyło sił, determinacji i pieniędzy na działanie DPS.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Ad. 10. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Sejnach o stanie bezpieczeństwa 

weterynaryjnego na terenie Powiatu Sejneńskiego w 2020 roku /zał. nr 9/.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przypomniał, że Pani Katarzyna Lewkowicz – 

Witkowska – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Sejnach na posiedzeniu Komisji przedstawiła 

sprawozdanie z działalności jednostki. Pan Przewodniczący podziękował za prężne wykonywanie 

trudnych i często niebezpiecznych zadań na rzecz społeczności, a szczególnie na rzecz rolników.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Ad. 11. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie sanitarnym na 

terenie Powiatu Sejneńskiego w 2020 roku /zał. nr 10/. 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady zauważył, że w roku 2020 jednostka miała ogrom 

pracy, często praca całodobowa, za co należą się podziękowania.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.   

Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź Pana Macieja 

Plesiewicza – Starosty Sejneńskiego na interpelacje i zapytania Pana Piotra Alszko – Radnego złożone 

w dniu 31 marca 2021 r. /zał. nr 11/. 

Ad. 13. Wolne wnioski i oświadczenia.  

  Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński odniósł się do informacji Pana Piotra Alszko – 

Radnego przekazanej na ostatniej Sesji, a dotyczącej tego, że na dzień 25 marca br. Pan 

Przewodniczący Podlaskiego Zespołu Parlamentarnego nie otrzymał uchwały Rady Powiatu 

Sejneńskiego zawierającej stanowisko w sprawie budowy drogi ekspresowej Augustów – Białystok. 

Pan Starosta wyjaśnił, że w dniu 3 marca br., a więc kilka dni po Sesji Rady Powiatu, stanowisko 
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zostało przesłane. Pan Starosta poprosił o weryfikację informacji przekazanej przez Pana Radnego, 

przekazując jednocześnie potwierdzenie przekazanej uchwały.  

 Pan Janusz Krajewski – Radny zwrócił się z pytaniem, czy na terenie Sejn istnieje opieka 

dentystyczna finansowana z NFZ. Pan Radny dodał, że w Puńsku prowadzona jest nieodpłatna opieka 

stomatologiczna, ale chciałby też wiedzieć, czy w Sejnach też są takie usługi  świadczone, z takimi 

zapytaniami zwracają się mieszkańcy.  

 Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński powiedział, że w Puńsku i Krasnopolu jest możliwość 

skorzystania z poradni stomatologicznej mającej umowę z NFZ. W Sejnach wcześniej były dwa takie 

punkty, jednak na chwile obecną Pan Starosta nie wie, czy mają podpisane umowy z NFZ. Pan 

Starosta zobowiązał się, że pozyska takie informacje, które zostaną umieszczone na Facebooku i 

stronie internetowej Starostwa.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady podziękował za wsparcie i za pomoc w czasie, gdy 

chorował na koronawirusa. Pan Przewodniczący podziękował również za wsparcie i wzięcie udziału w 

ostatniej drodze jego  Mamy.  

Ad. 14. Zamknięcie obrad.  

  Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Sesji wypowiadając 

słowa „Zamykam obrady XXVI Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego”. 

 Zgodnie ze Statutem Powiatu Sejneńskiego Protokół zawiera streszczenia wystąpień oraz treść  

wypowiedzi. Przebieg Sesji zawarty jest na nagraniu  Sesji Rady Powiatu. Nagranie udostępnione jest 

na stronie internetowej Powiatu Sejneńskiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  

 

         Sporządziła:       Przewodniczył: 

Katarzyna Mikłaszewicz                             Ryszard Grzybowski  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


